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ZAPISNIK 10. REDNE SEJE 
ŠTUDENTSKEGA ZBORA 

ŠTUDENTSKE ORGANIZACIJE UNIVERZE V LJUBLJANI 
 

ki je bila v četrtek, 26. 3. 2015, 

na sedežu ŠOU v Ljubljani, Vojkova 63. 
 
 
Seja se je pričela ob 19:06. 
 
Prisotnih poslancev: 35 
Prisotnost poslancev je razvidna s prezenčne liste. 
 
Ostali prisotni: Martin Kovač, Andrej Klasinc, Ana Belčič. 
 
 
10. redno sejo Študentskega zbora je vodil Tilen Gorenšek, predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani.  
 
Predlagan je bil naslednji dnevni red:  
 

1. Potrditev zapisnika 9. redne seje; 
2. Predlog sprememb Akta o ustanovitvi zavoda Študentska menza (hitri 

postopek); 
3. Finančno poročilo ŠOU v Ljubljani 2014; 
4. Razno. 

 
 

Navzoče je najprej nagovoril in lepo pozdravil predsednik Študentskega zbora ŠOU v 
Ljubljani, Tilen Gorenšek. Povedal je, da bodo na dnevni red dodali novo točko.  
 
 
Nov predlagan dnevni red:  
 

1. Potrditev zapisnika 9. redne seje; 
2. Predlog sprememb Akta o ustanovitvi zavoda Študentska menza (hitri 

postopek); 
3. Finančno poročilo ŠOU v Ljubljani 2014; 
4. Problematika avtorskih pogodb; 
5. Razno. 

 
 
 
Ad 1.  
 

 Potrditev zapisnika 9.redne seje; 
 
Poslanci so prejeli zapisnik 9. redne seje. Ker prijav k besedi ni bilo, je predsedujoči ugotovil, 
da je zapisnik sprejet.  
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Ad 2.  
 

 Predlog sprememb Akta o ustanovitvi zavoda Študentska menza (hitri 
postopek); 

 
 
 
/ Tilen GORENŠEK / Povedal je, da gre predvsem za birokratske spremembe. Poudaril je,da 
se je v dopolnjevanje akta šlo predvsem zato, da se doda osnovna dejavnost Zavoda, v 
petem členu Akta o ustanovitvi. Predvsem se doda dejavnost oddajanje lastnih in najetih 
nepremičnin, in to sporoči na Ajpes. Dodal je, da negre za to, da bi ŠM začela s kako novo 
dejavnostjo ampak le za popravek obstoječega stanja v aktu. Očitno pisci akta na to takrat 
niso pomislili. Sedaj ko se je zadeva odkrila, pa bi jo radi v ŠM čim prej uredili.  Ostale 
spremembe so tehnične in slovnične narave, kot so popravki tipkarskih napak in dodajanje 
podpičij in vejic.  
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, ker prijav k besedi ni bilo je razpravo zaprl in prešel na 
glasovanje.  
 
Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje spremembe in dopolnitve Akta o 
ustanovitvi zavoda Študentska menza.   
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 35 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad 3.  
 

 Finančno poročilo ŠOU v Ljubljani 2014; 
 
Predsedujoči je k besedi povabil zagovornika točke, Andreja Klasinca.  
 
/ Andrej KLASINC / Vse je lepo pozdravil. Povedal je, da so v gradivu prejeli podatke o 
prihodkih in odhodkih in podatke iz bilance stanja. Glede prihodkov je povedal, da v zadnjem 
času beležijo upad dohodkov glede na prejšnja leta. V prejšnjem letu je bil upad za 4-
odstotke. Zato so že v letu 2013 prešli v postopke reorganizacije in racionalizacije, 
stabilizirali pa so stanje pri stroških dela. Rezultat presežkov znaša 27 tisoč evrov in je 
pozitiven rezultat organizacije, ki bo ostal nerazporejen, kar bo vplivalo na poslovno leto 
2015. Predstavil je nekaj glavnih dogodkov, ki so zaznamovali leto 2014. V prvi meri je to 
otvoritev menze, ureditev čitalnice ter nakup zemljišča in stavb na Pivovarniški ulici. Dodal je, 
da so uspešno stabilizirali odhodke in prihodke pri vseh ostali interesnih dejavnostih. 
 
 
Predsedujoči je odprl razpravo, ker prijav k besedi ni bilo je razpravo zaprl in prešel na 
glasovanje.  
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Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani potrjuje Finančno poročilo ŠOU v Ljubljani za 
leto 2014. 
 
Glasovanje je potekalo javno poimensko, rezultati so razvidni iz priloženega lista.  
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 35 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 2 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad 4. 
 

 Problematika avtorskih pogodb; 
 

 
Predsedujoči je besedo predal zagovornici točke, Ani Belčič. 
 
 
/ Ana BELČIČ / Vse je lepo pozdravila. Povedala je, da so bili pred kratkim javnosti razkriti 
podatki glede avtorskih honorarjev na Univerzi v Ljubljani, kateri zneski so bili zelo visoki. 
Poudarila je, da je potrebno izpostaviti vprašanje  kako kakovostno delo je delo viskošolskih 
učiteljev in kakšne bi bile možnosti zamejitve take oblike dela. Predstavila je tudi prakse iz 
tujine, kjer take oblike dela ne poznajo. Povedala je, da se je Univerza na to odzvala, vendar 
je izpostavila nujnost, da se na to odzovejo tudi študentje.  
 
/ Uroš ANIČIČ / poudaril je, da so se v delovnem telesu strinjali, da je to resna problematika 
na katero se bodo morali odzvati ostro, mnenja so bila pa različna, so pa pripravljeni 
sodelovati z Resorjem za študijsko problematiko. Prišli so do predlogov, da se problematika 
rešuje znotraj Zvisa in Zakona o raziskovalnih dejavnostih, zamejitev avtorskih honorarjev, 
uvedba točkovnega sistema in konkurenčna klavzula.  
 
/ Ana BELČIČ / Dodala je za je v Zakonu o visokem  šolstvu omenjene podjemne pogodbe, 
ne pa avtorske in konkurenčna klavzula.   
 
Predsedujoči je odprl razpravo, ker prijav k besedi ni bilo je razpravo zaprl. 
 
Predsedujoči je predlagal, da najmanj kar lahko storijo je to, da sprejmejo sklep s katerim 
Resorju za študijsko problematiko naložijo nalogo, da pripravijo izjavo za javnost. Vse je 
pozval, da se pridružijo Ani pri odzivanjem nato problematiko. Predstavil je tudi, dobre prakse 
iz tujine in morajo strmeti k temu, da se tudi pri nas izboljša kultura delovanja učiteljev.  
 
K besedi se je prijavil Dejan Bolarič. 
 
/ Dejan BOLARIČ / Zanimalo ga je, ali predlagajo izenačitev plač. 
 
Predsedujoči je odgovoril, da ni bilo govora o izenačitvi plač ampak, da ne bi bilo ekstremnih 
razlik med plačami.  
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Sklep: Študentski zbor ŠOU v Ljubljani se seznanja s problematiko izplačevanja 
avtorskih honorarjev in nalaga Resorju za študijsko problematiko in Delovnemu telesu 
za področje aktualne problematike RS in ŠOS, da čim prej pripravijo izjavo za javnost. 
 
Rezultati glasovanja: 
ZA: 35 
PROTI: 0 
VZDRŽAN: 0 
 
Predsedujoči je ugotovil, da je bil sklep soglasno sprejet. 
 
 
 
Ad 5. 
 

 Razno. 
 
Predsedujoči je povedal kdaj bo naslednja seja Študentskega zbora in Skupščina ŠOS. 
 
 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 19:36. 
 
Ljubljana, 26.3.2015. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisnik zapisala: 
 

Tajnica Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 

Kaja Fikfak 

Zapisnik potrjuje: 
 

Predsednik Študentskega zbora 
ŠOU v Ljubljani 
Tilen Gorenšek 
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